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Írásbeli kérdés!

Dr. Kövér László úr
az Országgyűlés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló tv. 42. § (8) bekezdése alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést
kívánok benyújtani Dr. Nagy István agrárminiszter úrnak

,,Kívánják-e ösztönözni a Bács-Kiskun megyei gazdálkodókat a sárgarépa
termesztésre?"

címmel.

Tisztelt Miniszter úr!

Az agrarszektor.hu szakmai portálon megjelent ,,Sárgarépalé-üzem nyílik - Ismét az osztrákok
lövik be a ziccert" című cikk szerint jelentős fejlődés következhet be a hazai sárgarépa
termelésben, néhány éven belül újra elérhetjük a rendszerváltás körüli 1800-2000 hektáros
termőterületet. A termelés fellendülésében nagy szerepe lehet egy most indult, sárgarépalevet
előállító érsekhalmi feldolgozóüzemnek. A beruházást az Austria Juice Hungary Kft. végzi el.
Az ország jelenlegi sárgarépa-termőterülete markánsan, mintegy 50 százalékkal - 600
hektárral - megnőhet az elkövetkező 7-8 évben, ha az Austria Juice Hungary Kft. tavaly
átadott, idén üzembe helyezett érsekhalmi új feldolgozóüzemének tervei megvalósulnak. Az
üzem alapvetően a japán piacra építi a tevékenységét, ahová csak a legkiválóbb termékek
kerülhetnek. A feldolgozó várhatóan stabil piacot jelenthet a következő években a
magyarországi sárgarépa-termelőknek.

Az elmúlt két évben az érsekhalmi sárgarépa-feldolgozó üzemben mintegy ötmillió eurós
fejlesztést hajtottak végre, és további beruházásokat terveznek. 2018-ra az Austria Juice
Hungary Kft. répa projektje 220 hektárra fejlődött fel, 2019-re pedig a tervek szerint 300
hektár felett lesz a termeltetési felület. Terveik szerint 2025-ig mintegy 600 hektárra futna fel
a sárgarépa-termeltetési- és feldolgozási projektjük. A vállalat hosszú távú termelési
lehetőséget kínál elsősorban Bács-Kiskun megyei gazdálkodóknak.

A fentiek miatt kérdezem Miniszter urat:

Kívánják-e ösztönözni a Bács-Kiskun megyei gazdálkodókat a sárgarépa termesztésre?

Budapest, 2018. november 8.
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